
 
 
 
PROTOKOLL fört vid Uppsalabridgens årsmöte 2018-02-10 
 
Tid:  2018-02-10 kl 13.05 – 14.05. 
Plats:  Bridgens Hus, Uppsala 
 
 
§ 1  Öppnande och godkännande av föredragningslista 

Uppsalabridgens ordförande Ping Huang öppnade mötet 
varefter föredragningslistan godkändes och fastställdes. 
 

 § 2 Val av ordförande för mötet 
 Torgny Svensson valdes till ordförande vid årsmötet. 
 
§ 3 Val av sekreterare vid mötet 

Elisabeth Engstrand valdes till sekreterare vid mötet. 
 
§ 4 Val av två protokolljusterare 

Eva Wetterhall och Tommy Hagström valdes till 
protokolljusterare. 

 
§ 5 Årsmötets behöriga utlysande 
 Mötet befanns vara behörigt utlyst. 
 
§ 6 Styrelsens och revisorernas berättelser 
 a) Verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen ansågs genomgången genom att den 
var tillgänglig för alla vid mötet. Ping lämnade en del 
kompletterande information.  Härefter godkändes 
verksamhetsberättelsen och lades till handlingarna. 

 
b) Ekonomisk redogörelse 
Resultat- och balansräkning fanns tillgängliga. Marito 
Karlsson anförde att årets resultat visade ett överskott bl a 
tack vare att Uppsalaserien gjorde ett överskott. 
 
c) Revisorernas berättelse 
Rein Jakoby föredrog revisionsberättelsen, anförde att 
verksamheten och ekonomin skötts på ett tillfredsställande 



sätt och att revisorerna tillstyrkte full och tacksam 
ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter 
 
d) Fastställande av resultat- och balansräkning samt 

disposition av resultatet 
Balansräkningen godkändes och fastställdes liksom 
resultaträkningen. 

 
e) Fastställande av budget för 2015  
Budgetförslaget godkändes. 

 
§ 7 Ansvarsfrihet för styrelse och övriga befattningshavare 
 Årsmötet beviljade styrelsen full och tacksam ansvarsfrihet. 
 
§ 8 Fastställande av föreningsavgifter för kommande 

verksamhetsår 
Styrelsen föreslog oförändrad medlemsavgift till klubben  
på 145 kr, vilket godkändes. Medlemmarna har också att 
erlägga de belopp som tillkommer SBF och UBF efter senare 
beslut av dessa organ. 

 
§ 9 Befanns obefintlig.. 
 
§ 10 Val av ordförande för ett år 

Valberedningen föreslog omval av Ping Huang. Hon omvaldes 
på ett år. 

 
§ 11 Val av kassör och övriga styrelseledamöter på två år 

Valberedningen föreslog omval av Marito Karlsson som 
kassör. Han omvaldes på två  år.  
Som styrelseledamot föreslogs omval av Rolf Westman. Han 
omvaldes på två år. 

 
§ 13 Val av två styrelsesuppleanter på ett år 

Joakim Möller och Hans Kvick omvaldes för en tid av ett år . 
 
§ 14 Övriga val  

Valberedningen föreslog omval av Rein Jacoby och av Ulf 
Thorsson. De valdes som revisorer på ett år. 
Såsom revisorssuppleant valdes Robert Larsson på ett år. 
Till ny valberedning valdes Torgny Svensson, Claes-Göran 
Svahn och Christer Eriksson med Torgny Svensson som 
sammankallande, 



 
§ 15 Öppen diskussion   

På fråga framhöll Marito att moms inte betalas längre vilket 
betyder att ca 50.000 kr sparats in per år. 
Bankskulden är ca 2.850.000 kr f n. Skulden till medlemmar 
uppgår till 1,1 milj.kr. Amortering har skett med 3,7 milj. kr + 
1.1 milj. kr 
Rein föreslog att man till nästa årsmöte har med en punkt om 
Bridgealliansen. 
Tävlingsverksamheten diskuterades liksom hemsidan. 
Joakim förslog att en guldtävling arrangeras vid lämpligt 
tillfälle. 
Ping flaggade för WBFs (World Bridge Federation) WWBC 
(World Wide Bridge Contest)-simultantävlingar framöver. 

 
§ 16 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet kl 14.05 med att tacka Ping för 
hennes arbete såsom klubbordförande. 
 

 Vid protokollet  Mötesordförande 
 
 
 
 Elisabeth Engstrand  Torgny Svensson 
 
  
 

Justeras   Justeras 
 
 
 

Eva Wetterhall  Tommy Hagström 


